
 

 

Föräldramöte 
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- Vi har utvärderat säsongen inom ledarteamet och med individuella samtal med 

spelarna. 
 

Vi har kommit fram till följande: 
- Laganda 

Svar: Har varit bra, det blir ju trots allt nya lag varje sammandrag, men att vi också 
gör saker utan utrustning som tex hopp & koordination, men också försöker få 
barnen heja på varandra vid sidan av planen vilket bidrar till vår laganda. 

- Uppskattande beteenden 
Svar: Att dom försöker, är positiv, engagerade 

- Engagemang kring laget 
Svar: Otroligt engagemang, där vi har väldigt många drivna att viljan att lösa saker 
ställa upp, de har nog aldrig varit något vi inte har löst, utan snarare är man inte 
nog snabb på att svara blir du utan uppdrag! 

- Kommunikation  
Svar: Mellan oss tränare och föräldrar tycker vi att laget.se har fungerat bra, kan 
vara om vi ska skapa inläggen som nyheter så det nyaste alltid hamnar högst upp, 
men i övrigt tycker vi att info har kommit ut i tid och nått ut till alla. I övrigt 
upplever vi föräldrar har kunnat nå ut till oss på ett enkelt sätt. 

- Förberedelser inför träning – ledarna/spelarna 
Svar: Något vi alla tränare vill bli bättre på, där nästa års träningstider kräver bra 
planering, där vi redan nu har gjort en grovplanering för nästa år men också 
inplanerat att skapa en detaljerad träningsplanering för hela året med olika 
teman och minst 1 teoripass men även kunna erbjuda ett pass med hopp och 
koordination. Spelarna har kommit i tid och det har inte varit något att anmärka 
just runt deras förberedelser. 

- Attityder 
Vinnarskallar och vilja har visat sig mera under denna säsong, vi lär oss mellan 
varandra hur vi ska hantera detta men också valt tidigt att gå ut till er föräldrar om 
det är något särskilt vi behövt få reda på. Men generellt tycker vi att det har löst 
sig bra. 
 
 

- Spelarna tycker… (se bilaga) 
 



 

 

- Hur känner ni föräldrar om säsongen som varit? 
(Träningar, sammandrag, hopp & koordination, utvärderingar m.m) 

 
Så här tänker vi inför kommande säsong: 

- Vi ska utveckla och förbättra 
Svar: Träningsplanering framför allt, men i övrigt lär vi oss hela tiden där struktur 
underlättar, lära oss gruppdynamik och fånga upp deras intresse. 

- Spelarna vill följande 
Svar: Spela cuper, lära sig skjuta högt, lära sig bättre knädopp, leka m.m  

- Vi ska träna på 
Svar: Vi ska till nästa år försöka ha teman på alla block under säsongen, där det 
innefattar de flesta grundläggande delar som regionorr förespråkar bland annat: 
1. Många varierande repetitioner  
2. EƯektivitet före form 
3. Representativ för matchen 
4. Möjligheter för beslutfattande 
5. Utmanade för individen¨ 
6. Många puckkontakter 
7. Utrymme för spelarna att reflektera 

  
- Har ungefär –antal spelare  

Svar: 24st ca 
- Ska spela i LF-Ligan även kommande säsong? 

Svar: Ja, detta går före seriespel 
- Planerade cuper 

Svar: Tomas Holmström cup, Luleå, Kalix 
 

- Vad tänker ni föräldrar om detta? 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Vi vill att du fortsätter spela med oss därför att.. 

Fortsätta vara den fina kompis du är på och vid sidan av 
planen, vill fortsätta se dig flyga fram på isen med 
snygga svängar och snygga räddningar! 

Vi tycker du har utvecklats på! 

Din orädsla gör att du tagit kliv med 
skridskoåkning och våga göra det som är 
svårt, åker tills det tar stopp och hinder i 
vägen har aldrig stoppat dig! 

Spelarna tycker! 
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Är det något du skulle vilja bli 
bättre på?  Baklängesbubblor 

Vi tycker du har utvecklats på! 

Ser inga hinder, orädd och kör utan 
att tänka, det verkar inte finnas något 
som hindrar dig, Snygga räddningar 
och kvick som en vessla! Vi tycker du har utvecklats på! 

Din vilja och orädsla, du slutar 
aldrig kämpa och slutar inte fast 
du är tröƩ, Motståndarens 
skräck! 

Vad har varit bäst /roligast? 

Cuper! 

Vi vill att du fortsätter spela med oss därför att.. 

Se din härliga klubbteknik och fart, där du utmanar dig själv att 
testa nya saker! Men även fortsätter vara den fina kompis du är 
utanför banan likaså på planen, Vi vill se din härliga energi där 
dragningar och målgester kommer på löpande band. 

Vad har varit bäst /roligast? 

Målvakt, leka, match! 

Vi vill att du fortsätter spela med oss därför att.. 

Vi vill fortsätta se din utveckling och din blick för 
spelet och att på så kort tid lärt sig åka och 
hantera spelet, det kan bli hur bra som helst 

Är det något du skulle vilja bli bättre på? 

ALLT! 


